
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub d. 4/10 2021

Deltagere:
Jesper Bak
Peter Black
Torben Laier
Emil Ladefoged Pedersen

Dagsorden
- Referat fra sidste møde.
- Hjarbæk borgerplan, Jesper deltog i møde 28 september.
- "Det grønne råd"
- Dagsorden møde med Viborg kommune.
- Evt.
- Næste møde.

Referat fra sidste møde

Oprensning af havnen:
Bestyrelsen ønsker fyldestgørende status, inden mødet med kommunen.

Hyggehjørner:
Vil blive lavet som det nye, ude ved “knækket”, dog med højere læskærm

Møde med Hjarbæk borgerplan d. 28/9

Den endelige plan for hjarbæk, præsenteres d. 26 okt. i Løgstrup hallen

“Det Grønne Råd”

Jens Kofoed (Virksund) foreslår fælles repræsentant. Viborg Sejlklub ønsker gerne, at
være sammen om en fælles repræsentant, i samarbejde med andre sejlklubber.

Dagsorden til mødet med Viborg Kommune

Bestyrelsen har besluttet følgende punkter i samarbejde med kommunen:
- Vedligehold af virksunddæmningen, Også radioopkald
- Renholdelse af stenmole



- uddybning af havnen
- ny toiletbygning

EVT.

intet.

Næste møde

d. 25 okt.


